
           

            
 
Verslag vergadering 

Vergadering nummer : W08 - Bromeliastraat 

Datum vergadering : 8 januari 2025 

Locatie vergadering : Gemeentehuis Denekamp 

Voorzitter/notulist : M. Roordink / R. Lammerink 

  
 
Aanwezigen 
Naam    Afdeling 
Marcel Roordink   Openbare Ruimte (Inrichting) 
Anouk Tijscholte   Communicatie 
Rob Lammerink   Openbare Ruimte (Inrichting) 
Anouk Stefess   Ontwerp/visualisaties 
Hans Lammers   Bromeliastraat 8 
Jos en Mieke Vreriks  Bromeliastraat 31 
A. en J. Baanstra   Bromeliastraat 33 
Christian Voerman  Bromeliastraat 57 
Raymond Koehorst  Bromeliastraat 42 
 
Afwezigen 
Naam    Afdeling 
Peter Smeele    Bromeliastraat 78 
Van Pykeren   Bromeliastraat  

Karin Hof   Bromeliastraat 21 
Anne Tukkers   Bromeliastraat 86 

 
Verslag: 
1.1 Algemeen 
Marcel heet iedereen welkom en het ontwerp wordt besproken. 
 
1.2 Besproken punten 

- Bomen in de parkhofjes blijk niet te passen als er haaks wordt geparkeerd. Bomen zouden enkel kunnen 
als er onder 45 graden wordt geparkeerd maar dan zijn de garages minder bereikbaar. Bewoners geven 
aan graag voor de garage te willen parkeren en daarmee kont het groen te vervallen, verlaagd 
grasbeton kan nog wel. De parkeeraanduiding (bijvoorbeeld andere kleur steen) is wel gewenst. 
Aandachtspunt zijn de achteruitgangen van de verschillende woningen. 

- Graag extra parkeerplaatsen van grasbeton bij de kruising met de Boterbloemstraat. Dit kan door de 
Bromeliastraat iets te verleggen. De geplande boom zal dan komen te vervallen. 

- Aandachtspunt zijn de bochten naar de Boeterbloemstraat, deze moeten ruim genoeg zijn voor de 
vuilniswagen. Dit geldt ook voor de bochten naar de zijweg van de Bromeliastraat. 

- Controleren of bewoners van de zijstraat (nr. 5 t/m 31) wel goed kunnen draaien in de haakse 
parkeerplaatsen als er ook auto’s langsparkeren. Ook aandacht voor het vrijhouden van de eigen 
opritten en de bereikbaarheid van de voordeur. 

- Graag de bestaande bomen verwijderen voor huisnummer 31 en 33. De bomen (Els) veroorzaken veel 
overlast en drukken ook het straatwerk omhoog dat voor onveilige situaties zorgt. Nieuwe bomen van 
een soort dat minder overlast veroorzaakt kan eventueel wel. 

- Graag woningcoöperatie betrekken met betrekking tot het verbeteren van de afwatering in de diverse 
achterpaden. 

- Algemene vraag of lettertype iets groter kan van het aantal parkeerplaatsen. 
 
1.3 Vervolg afspraak 
Er zal volgende week dinsdag een aangepast ontwerp worden opgestuurd (zowel digitaal naar iedereen als een 
hardcopy naar een lid van de werkgroep) die verder met de buurt kan worden besproken. Volgende week 

donderdag is er een algemene inloopavond waarin iedere bewoner de gelegenheid heeft, het aangepaste 
ontwerp te bekijken en haar commentaar te geven. 
  



 


